
ACTA D’ACORDS CONSELL DE SOLIDARITAT 3 DE NOVEMBRE DE 2022 

 

Hora inici: 20:05 

Assistents: 

- Càritas: Mn Salvador, Sra. Assumpció Nualart 
- Amics del Sahara: sr. Gelpí 
- Associació Immigrants: Sr. Jamal 
- Associació Colors: Sr. Bigas i Sr. Cantero 
- Mans Unides: Sr. Fontrodona 
- Alkària: Sra. Reina 
- Vicens Ferrer. Sra. Verdura. 
- Justícia i Pau: Sr. Bayarri 
- ERC: Sra. Verdaguer i Sr. Roger 
- CUP: Sr. Zaldo 
- Sarah Corpas  
- Víctor Martinez 

Ordre del dia : 

- Aprovació acta anterior. 
- Jornada de solidaritat 
- Torn obert 

 

Aprovació acta anterior. 

El Sr. Gelpí informa que hi ha un aspecte de l’acta ja aprovada del penúltim consell que caldria 
modificar, passarà la proposta de correcció i se li farà arribar en Jordi perquè la rectifiqui.  

Respecte l’acta del darrer consell, no hi ha cap observació i per tant queda aprovada. 

 

Jornada de solidaritat 17 de desembre. 

Amb la finalitat de dissenyar els roll-up que han de servir per la jornada es va demanar a les 
entitats que enviessin  fotografies i text explicatiu de la seva organització. 

Tal i com ja s’havia decidit al consell anterior la jornada tindrà lloc a la Carpa de l’escola 
Montserrat.  

De totes les entitats resten pendent d’enviar la informació Càritas, Justícia i Pau i  Amics del 
Sàhara, totes tres es comprometen a fer-ho arribar els propers dies.  

Es fa repàs de les activitats que organitzaran les entitats en el marc de la Jornada: 

- Justícia i Pau: presentació de l’agenda Llatinoamericana a la Biblioteca a les 12 del 
matí.  

- Alkària: explicació d’un conte per infants i un taller.  
- Càritas: una desfilada de moda. 
- Vicens Ferrer: acabaran de concretar si fan una actuació de bollywood. 



- Associació Colors: preguntarà als seus membres si estarien interessats en posar una 
barra de bar durant la jornada.  

- La resta d’entitats només posaran la paradeta.  

Tenint en compte que és la primera edició i es farà a un lloc que no és dels habituals, s’acorda 
que caldrà fer molta difusió de la jornada, no només per les xarxes socials, sinó fer cartells per 
col.locar a les botigues i fer difusió per les escoles. Es proposar  també oferir a les escoles 
l’exposició itinerant dels roll-up. 

Sorgeix la possibilitat de fer samarretes que es poguessin vendre, per fer-les atractives la 
Míriam parla amb un dissenyador a veure com ho veu, la regidora també parlarà amb el 
dissenyador del Malgrat Acull.  

Respecte a la decisió del sopar s’acorda que ens posarem en contacte des de l’ajuntament amb 
la sra. Diala Diarra per si poden portar el seu food-truck o a veure què poden oferir.  

Pel que fa a les actuacions musicals s’acorda que es farà contacte amb en Gustavo Ramon, un 
argentí-català que podria fer una actuació d’una mitja hora. També es contactarà amb l’entitat 
Lekhi Yokaru, una ONG de Banyoles , és una associació de dones que fan xerrades relacionades 
amb l’ablació i també disposen d’un grup de dansa tradicional, s’acorda que si estiguessin 
interessades poguessin deixar una paradeta per vendre les seves artesanies.  

Es proposa que sigui el Sr. Zaldo que faci de presentador de la jornada.  

Des de l’Ajuntament cal fer la reserva de la sala de la biblioteca per fer la presentació de 
l’agenda el dia 17 a les 12h.  

Amb l’objectiu de definir els aspectes més logístics de la jornada es concreta una visita a l’espai 
de la carpa del Montserrat el divendres 11 a les 16:30. 

No havent més temes a tractar la reunió finalitza a les 21:15 

 


